
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 9. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål H

Mener ministeren, det er rimeligt, at pårørende til demente må vente i gennemsnit fire

måneder på afgørelser om værgemål? Og agter ministeren at tage initiativer til at ned-

bringe ventetiderne, så demente og andre personer med psykisk funktionsevnenedsæt-

telse kan få den hjælp, de har brug for?

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2017-18, jf. SUU alm. del -

samrådsspm. CR.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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